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Адрес Seloy Oy 
Loimijoentie 215 
32700 Huittinen

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Seloy Ltd manufactures insulated glass, which is also known as thermal glass and umpiolasi. We are a private company, and its place in Huittinen. Our
customers are industrial companies using insulated glass. We manufacture insulated glass for different applications: buildings, vehicles, machinery,
equipment and just about everything in general glasses are used. Technical advice is our strength. With more than 20 years of history gives us
immense experience, so that we can provide customers, architects, planners and other practitioners different, each user needs the most appropriate
solutions for insulating glass. Our production lines are the industry´s latest technology. For example, using cutting-edge technology can be mentioned
TPS-BU-insulating glass line, as well as integrated into the manufacturing line the edges of the glass automatic wet sanding.

Company Profile of Seloy Oy

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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